



သတင်းထုတ်ပြန်ချက်
ထုတ်ပြန်ပေးပါရန်



အားလုံးပါဝင်နိုင်သော ဒီဂျစ်တယ်ဘဏ္ဍာရေး ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် Huawei နှင့် အတူလက်တွဲဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကမ္ဘောဇဘဏ်မှ ကြေငြာချက် ထုတ်ပြန်

ရန်ကုန်၊ မတ်လ ၂၀ ရက်၊ ၂၀၁၈ ခုနှစ်။ ။ မြန်မာနိုင်ငံ၏ အကြီးဆုံး ပုဂ္ဂလိကဘဏ်ဖြစ်သော ကမ္ဘောဇဘဏ်သည် အားလုံးပါဝင်နိုင်သော ဒီဂျစ်တယ် ဘဏ္ဍာရေး ဂေဟစနစ် တည်ဆောက်နိုင်ရန်အတွက် Huawei နှင့် သဘောတူ လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့ကြပါသည်။ အဆိုပါသဘောတူညီမှုကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံသားများအနေဖြင့် ဘဏ္ဍာရေးစနစ်ကို ပိုမိုအသုံးပြုခွင့်ရရှိလာပြီး ထိုမှတစ်ဆင့် ပိုမိုကောင်းမွန်သည့် လူနေမှုဘဝများ ရရှိနိုင်စေရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။

တရုတ်နိုင်ငံ ရှိန်းကျိန်မြို့ (Shenzhen) ရှိ Huawei အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာဌာနချုပ်တွင် အဖွဲ့အစည်းနှစ်ခုတို့၏ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သည့် ကြေငြာချက်ကို ကမ္ဘောဇဘဏ်၏ အမှုဆောင်အရာရှိချုပ်ဖြစ်သူ Mike DeNoma မှ ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။ “ ဘဏ်အကောင့်ရှိပြီး အသုံးပြုနေတဲ့ ပြည်သူများဟာ မြန်မာနိုင်ငံလူဦးရေရဲ့ ၁၀ ရာခိုင်နှုန်း၊ လျှပ်စစ်မီး ရရှိအသုံးပြုနိုင်တာက ၃၀ ရာခိုင်နှုန်းပဲရှိပေမယ့် ၉၀ ရာခိုင်နှုန်းသော ပြည်သူများမှာ စမတ်ဖုန်းကိုယ်စီ ရှိကြပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ရဲ့အိပ်မက်ကတော့ ၁၀ နှစ်အတွင်း စမတ်ဖုန်းအသုံးပြုပြီး ပြည်သူများ ရာနှုန်းပြည့် ပါဝင်နိုင်တဲ့ ဘဏ္ဍာရေးစနစ်တစ်ခုကို အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်ဖို့ပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ ပြည်သူများအတွက် အကျိုးရှိစေမယ့် အားလုံးပါဝင်နိုင်တဲ့ ဒီဂျစ်တယ်ဘဏ္ဍာရေး ဂေဟစနစ်ကို အကောင်အထည်ဖော်ဖို့ Huawei ကို Technology Partner အနေနဲ့ လက်တွဲလုပ်ဆောင်သွားမှာဖြစ်တဲ့အတွက် အလွန်စိတ်လှုပ်ရှားမိပါတယ်။ ဟု Mike DeNoma မှ ပြောကြားခဲ့သည်။

ယခု ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု ကြေငြာချက်သည် မြန်မာနိုင်ငံရှိ ဆန်းသစ်တီထွင်မှုများနှင့် ခေတ်မီပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများကို ကမ္ဘောဇဘဏ်က ရှေ့ဆောင်ဦးရွက်ပြုနေကြောင်း သက်သေပြနေပါသည်။ ကမ္ဘောဇဘဏ်၏ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ကိုဝင်းက ယခု ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုသည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ စီးပွားရေးသာမက လူမှုဘဝတိုးတက်မှုကိုပါ တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ အထောက်အကူ ပြုနိုင်မည်ဟု ယုံကြည်ပါသည်။ “ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံဟာ အပြောင်းအလဲတွေ အများကြီးကို ဖြတ်သန်းနေရပြီး အဲ့ဒီအပြောင်းအလဲတွေဟာလည်း စိတ်လှုပ်ရှားစရာ အခွင့်အရေးတွေ အများကြီး ရရှိနေပါတယ်။ ပြည်သူများအားလုံး အလွယ်တကူအသုံးပြုနိုင်မယ့် ပိုမိုကောင်းမွန်တဲ့ ဘဏ်စနစ်တစ်ခုဆင့် မြန်မာနိုင်ငံသားအားလုံးရဲ့ လူနေမှုအဆင့်အတန်းတွေ မြင့်တက်လာစေမယ့် အရေးကြီးတဲ့ အပြောင်းအလဲတစ်ခု ဖြစ်တာကြောင့် ဂုဏ်ယူမိပါတယ်။ မြန်မာနိုင်ငံဟာ ကောင်းမွန်ပြည့်စုံတဲ့ ဘဏ်တစ်ခုရရှိဖို့ ထိုက်တန်ပြီး အဲ့ဒီလို ဘဏ်မျိုးဖြစ်လာဖို့အတွက်လည်း ကျွန်တော်တို့ ကြိုးစားနေပါတယ်။” ဟု ကမ္ဘောဇဘဏ် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ကိုဝင်းက ပြောကြားခဲ့သည်။

ကမ္ဘောဇဘဏ်၏ မိတ်ဖက်အသစ်ဖြစ်သော Huawei သည် နည်းပညာပိုင်းတွင် ရှေ့ဆုံးမှ ဦးဆောင်နေပြီး အားလုံးပါဝင်နိုင်သော ဘဏ္ဍာရေးစနစ်သို့ အမြန်ဆုံးရောက်ရှိစေရန်အတွက် ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်မည် ဖြစ်ပါသည်။ Huawei Myanmar ၏ CEO Mr. Zhang Liman က “မြန်မာနိုင်ငံဟာ အလျင်အမြန် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်နေတဲ့ နိုင်ငံတစ်ခုဖြစ်ပြီး နယ်ပယ်ကဏ္ဍမျိုးစုံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာဖို့ အလားအလာများစွာရှိနေပါတယ်။ မြန်မာပြည်သူများအတွက် ပိုမိုကောင်းမွန်တဲ့ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ဆောင်မှုတွေကို ဒီဂျစ်တယ် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများဖြင့် ဦးဆောင်ကဏ္ဍမှ ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ဖို့ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ အကြီးဆုံး ပုဂ္ဂလိကဘဏ်ကြီးဖြစ်တဲ့ ကမ္ဘောဇဘဏ်က အမြဲ စိတ်အားထက်သန်နေပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဟာ မြန်မာနိုင်ငံမှာ အားလုံးပါဝင်နိုင်သော



ဘဏ္ဍာရေးစနစ် ဖြစ်ထွန်းလာမှုကို အရှိန်မြှင့်ပေးမယ်လို့ယုံကြည်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ တီထွင်ဆန်းသစ်မှုများနဲ့ ဘဏ္ဍာရေးနည်းပညာသစ်များဟာ ပြည်သူများအတွက် ပိုမိုကောင်းမွန်တဲ့ လူနေမှုဘဝသာမက နိုင်ငံရဲ့ ဒီဂျစ်တယ်စီးပွားရေးကိုလည်း မြှင့်တင်ပေးနိုင်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ” ဟုပြောကြားခဲ့ပါသည်။

ကမ္ဘာ့ထိပ်တန်းနည်းပညာ ကုမ္ပဏီ ဖြစ်သည့် Huawei ၏ အားသာချက်များဖြစ်သော သုတေသနနှင့် ဖွံ့ဖြိုးမှု၊ ခေတ်မီနည်းပညာများမှတစ်ဆင့် မြန်မာနိုင်ငံသူ နိုင်ငံသားများအတွက် ပိုမိုကောင်းမွန်သည့် တန်ဖိုးများ ရရှိလာစေရန် ကမ္ဘောဇဘဏ်မှ မျှော်လင့်ထားပါသည်။ “ကမ္ဘာပေါ်မှာ စီမံခန့်ခွဲမှုအကောင်းဆုံး ဘဏ်တစ်ခု ဖြစ်လာဖို့အတွက် ကမ္ဘာ့အဆင့်မီဖက်တွေ့ရှာဖွေ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပြီး ပိုမိုကောင်းမွန်တဲ့ ဘဏ်လုပ်ငန်း အတွေ့အကြုံများ နဲ့အတူ ပြည်သူများကို အကျိုးပြုနိုင်ဖို့ဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ရည်မှန်းချက်တွေကို ကူညီဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်မယ့် မိုဘိုင်းနည်းပညာ ဝန်ဆောင်မှုတွေပေးရာမှာ ကမ္ဘာ့ရှေ့ဆောင်ကုမ္ပဏီတစ်ခုဖြစ်တဲ့ Huawei နဲ့ အတူပူးပေါင်း လုပ်ဆောင်ခွင့်ရတဲ့အတွက်လည်း အလွန်ပဲ ဝမ်းသာမိပါတယ်” ဟု Mike မှ ထပ်လောင်းပြောကြားခဲ့ပါသည်။

ကမ္ဘောဇဘဏ်အကြောင်း

၁၉၉၄ ခုနှစ်တွင် စတင်တည်ထောင်ခဲ့သော ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက်သည် မြန်မာနိုင်ငံရှိ အကြီးဆုံး ပုဂ္ဂလိကဘဏ်ဖြစ်ပြီး၊ စင်ကာပူ၊ ထိုင်းနှင့် မလေးရှားနိုင်ငံတို့တွင် နိုင်ငံတကာကိုယ်စားလှယ်ရုံးများ ပထမဦးဆုံး ဖွင့်လှစ်ကာ နိုင်ငံတကာဈေးကွက်သို့ ဖြန့်ကျက်နိုင်ခဲ့ပါသည်။

နိုင်ငံတစ်ဝန်း၌ ဘဏ်ခွဲပေါင်း ၅၀၀ ကျော်တွင် ဝန်ထမ်းပေါင်း ၂၀၀၀၀ ကျော်ဖြင့် လည်ပတ်နေပြီး၊ retail နှင့် commercial banking ပိုင်းတွင် ဈေးကွက်ရှယ်ယာ ၄၀% ရရှိထားသော ကမ္ဘောဇဘဏ်သည် ဒစ်ဂျစ်တယ်ခေတ်သို့ ကူးပြောင်းလာနေသည့် မြန်မာနိုင်ငံ၏ စီးပွားရေးကဏ္ဍ၏ အခြေအနေသစ်များအား ကောင်းမွန်စွာသိရှိနားလည်ကာ နိုင်ငံ၏ လျင်မြန်စွာတိုးတက်ပြောင်းလဲနေသော ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှု စနစ်ကို ဦးဆောင်လျက်ရှိပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ စီးပွားရေးကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ပွင့်လင်းလာသည်နှင့်အမျှ ကမ္ဘောဇဘဏ်အနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ၏ လျင်မြန်စွာ ဖွံ့ဖြိုးလျက်ရှိသော မြို့ပြဒေသများ၊ စွန့်ဦးတီထွင်သူများနှင့် ပြည်တွင်းအဖွဲ့အစည်းများအကြား အရေးပါသော ပေါင်းကူတံတားတစ်ခုအဖြစ် ရပ်တည်ကာ နိုင်ငံတကာမှ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများနှင့် ထပ်မံလက်တွဲ လုပ်ဆောင်နိုင်မည့် စိတ်လှုပ်ရှားဖွယ်အခွင့်အရေးအတွက် စိတ်အား ထက်သန်လျက်ရှိ ပါသည်။

ပိုမိုသိရှိလိုပါက

- www.kbzbank.com
- www.facebook.com/kanbawzabank

Huawei အကြောင်း

Huawei သည် ကမ္ဘာတစ်ဝှမ်းတွင် ဦးဆောင်လျက်ရှိသော သတင်းအချက်အလက်နှင့် ဆက်သွယ်ရေး နည်းပညာများကို ထောက်ပံ့သော (Information and Communications Technology, ICT Solutions Provider) ကုမ္ပဏီတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ Huawei ၏ ရည်ရွယ်ချက်များအနေဖြင့် ပိုမိုကောင်းမွန်သော ဆက်သွယ်ရေးဖြင့် လူသားများ၏ ဘဝများ တိုးတက်စေရန်နှင့် တန်ဖိုးမြှင့်တက်စေရန် တို့ဖြစ်သည်။ Huawei မှ သတင်းအချက်အလက်များအတွက် ပိုမိုဆန်းသစ်သော နည်းပညာများ ဖန်တီးသူအဖြစ်နှင့် သတင်း အချက်အလက် ထောက်ပံ့သော ကုမ္ပဏီများအကြားတွင် တက်ကြွစွာ ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက် လျက်ရှိပါသည်။ သုံးစွဲသူဦးစားပေးတီထွင်မှုများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများကြောင့် Huawei သည် Telecom လုပ်ငန်းများ၊ Enterprise လုပ်ငန်းများ၊ Device လုပ်ငန်းများနှင့်



Cloud Computing လုပ်ငန်းများတွင် အခြား ယှဉ်ပြိုင်ဘက် ကုမ္ပဏီများထက် သာလွန်နိုင်စေရန် ICT အတွက် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ ကမ္ဘာ့ တစ်ဝှမ်းတွင် Huawei ဝန်ထမ်း ၁၈၀,၀၀၀ ကျော်ဖြင့် telecom operator၊ enterprise နှင့် သုံးစွဲသူများအတွက် ဝန်ဆောင်မှုများကို ဖန်တီးပေးလျက်ရှိသည်။ Huawei ဆန်းသစ်သော ICT နည်းပညာဖြေရှင်းချက်များ၊ ထုတ်ကုန်များနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများကို နိုင်ငံပေါင်း ၁၇၀ ကျော်က သုံးစွဲလျက်ရှိပြီး အဆိုပါအရေအတွက်သည် ကမ္ဘာ့လူဦးရေ၏ သုံးပုံပုံ တစ်ပုံနှင့် ညီမျှပါသည်။ Huawei ကို ၁၉၈၇ ခုနှစ်ကစတင် တည်ထောင်ခဲ့ပြီး ကုမ္ပဏီသည် ၎င်း၏ ဝန်ထမ်းများမှ အပြည့်အဝပိုင်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီတစ်ခုဖြစ်သည်။

ပိုမိုသိရှိလိုပါက

<http://www.linkedin.com/company/Huawei>

<http://www.twitter.com/Huawei>

<http://www.facebook.com/Huawei>

<http://www.google.com/+Huawei>

<http://www.youtube.com/Huawei> တို့တွင် ဝင်ရောက် ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

Press Contact

Huawei

[Name] Mya Hnin Eain
[Email address] mya.hnin.eain1@huawei.com

KBZ Bank

[Name] Zaw Ye Naung
[Email address] zawye.naung@kbzbank.com